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Dear Colleagues,

Parent – child communication is often a challenging topic for many families. May we invite you to bring your lunch and join our “Lunch
Time Workshop: Secrets to Effective Parent-Child Communication“ when you will know more about the hidden core elements of effective
parent-child communication?

HKUST Staff Association

各位同事,

對於許多家庭來說, 親子溝通往往是一個具有挑戰性議題。我們邀請你帶同你的午餐，參加我
們香港科技大學教職員協會 午間工作坊：有效親子溝通的秘密, 認識有效的親子溝通隱藏的核心要素

香港科技大學教職員協會

===================================
SA Lunchtime Workshop: Secrets to Effective Parent-Child Communication

“If you speak to children in a language they understand, that goes to their head. If you speak to them in their language, that goes to their
heart.”

In this workshop, you will get to know the hidden core elements of effective parent-child communication.

Speaker: Ms Susanna Wong, Certified Global Master Trainer, Coach & Speaker
Date: Nov 2, 2016 (Wed)
Time: 1:00pm – 2:00pm
Venue: LTK
Language: Cantonese, supplemented by English

教職員會午間工作坊：有效親子溝通的秘密

［如果你用孩子懂得的語言對他們說話，他們會明白，記在腦子裡。如果你用他們的語言對
他們說話，便會說進他們的心坎裡。］

在本次工作坊中，你將認識有效的親子溝通隱藏的核心要素。

日期：2016年11月2 日 (星期三)

時間：下午1時至2時
地點：LTK

語言：廣東話為主, 輔以英語
講者：Ms Susanna Wong (講者簡介請參閱英文版本)

香港科技大學教職員協會
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